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   بدترین  سناریوی  امریكا براي ایران چيست؟
ابوذر گوهري در كانال تلگرامي خود نوشت:

آنچه در حاش��يه احس��اس س��الانه مجمع عمومي 
س��ازمان ملل در مورد ايران در حال انجام اس��ت به 
شكل خلاصه عبارت است از همس��ويي سه قدرت 
اروپايي فرانسه، آلمان و انگلس��تان جهت وادارسازي ايران به مذاكره 
جديد ش��امل مباحث برجامي، منطقه اي و نظامي اي��ران. به عبارت 
روشن تر همان سياست امريكا از جانب اين سه كشور در حال تعقيب 
است. بيانيه اين كشورها در انتس��اب حمله آرامكو به ايران بخشي از 
سياست فش��ار آنها به تهران جهت اعتباربخش��ي به دوگانه مذاكره- 
جنگ اس��ت. هر چند اختلافات تاكتيكي ميان اروپا و امريكا مشهود 
اس��ت اما در نهايت نه اروپا توان اجراي تعهدي بدون مجوز امريكا را 

دارد و نه اراده اين كار را. 
بدترين سناريو براي ايران آن است كه آنچه امريكا در ظاهر خواهان آن 
است به آنها داده شود، يعني حضور و مذاكره مستقيم يا غيرمستقيم در 

هر قالبي از جمله مذاكرات هسته اي 5+1. 
سياس��ت امريكا در قبال اي��ران هماني بود ك��ه ترامپ در مجمع 
عمومي به  صراح��ت اعلام كرد: »تحريم هاي ايران لغو نمي ش��ود 
بلكه بيشتر هم خواهد شد.« نبايد اين اشتباه راهبردي را تكرار و 
تصور كرد كه هدف امريكا از مذاكره با ايران كاهش تحريم هاست، 
خصوصاً آنكه اين كش��ور مي داند اهرم فشار نظامي آن رنگ باخته 
و تنها ابزار براي آنها تداوم فش��ار حداكثري است، لذا امريكا وراي 
لفاظي ظاهري هيچ علاقه اي به مذاكره محتوايي نداش��ته و قرار 
نيست وارد هيچ مصالحه ميان مدت و درازمدتي با ايران شود، مگر 
آنكه تمامي به  اصطلاح تهديدات هسته اي، منطقه اي و دفاعي ايران 
را طي توافق درازمدت، پايدار و برگش��ت ناپذير خنثي نمايد. نگاه 
خوش بينانه به آنچه در نيويورك مي گذرد ش��ايد خوشايند باشد، 

اما دوام نخواهد داشت. 
........................................................................................................................ 

   18ميليارد خسارت براي 15ميليارد قرض؟!
محمد ايماني تحليلگر مسائل سياسي و فعال رسانه اي در كانال شخصي 

خود در تلگرام نوشت: 
مي دانيد همه اين ملاقات ها و مذاكرات آميخته با توهين و طلبكاري 
حريف براي چيست؟ گرفتن اعتبار )قرض( 15ميليارد دلاري از اروپا، 
بدون امكان فروش نفت! مشروط بر اينكه رضايت دولت امريكا جلب 
شود و او كه بزرگِ شرخرهاست، باج ديگري غير از امتيازهاي برجامي 

مي خواهد. 
چرا چنين شد؟ چون روزي كه دس��تپاچه بودند و هيجان »توافق به 
هر قيمت« را داش��تند، تذكر هاي ناصحانه اهل فن، ويژه رهبر حكيم 

انقلاب را نمي شنيدند:
»به طرف مقابل اعتماد نكنيد. به لبخند او فريب نخوريد، به وعده  نقد 
كه مي دهد- وعده نقد، نه عمل نقد- اعتماد نكنيد، وقتي خرش از پل 
گذشت، برمي گردد و به ريش ش��ما مي خندد! اينقدر اينها وقيحند.« 

)1۳۹۴/۰1/2۰(
همه امتيازات را ظرف دو ماه واگذار كردند و دست شان كه خالي 
شد، چهار سال بعد را با گردن كج، دنبال طلب يازده گانه خود در 
برجام دويده اند. متأسفانه ظريف اخيراً حتي گفت فعلًا آن يازده  
تعهدات را نمي خواهيم، خواست ما اين است كه فقط بتوانيم نفت 

بفروشيم)!(
حالا از آن هم تنازل كرده اند و سر اعتبار )وام( 15ميليارد دلاري اروپا 
چانه مي زنند و آنها نيز همين طعمه س��ر قلاب را گرو نگه داشته اند تا 
روحاني به تعهدات جديد هسته اي به علاوه واگذاري توانمندي موشكي 

و قدرت منطقه اي هم تن بدهد. 
........................................................................................................................

    سياست یك بام و دو هواي كاخ سفيد!
سيد محمد حسينی در توئيتر نوشت:
سياست يك بام و دو هواي كاخ سفيد!

در حالي كه ترامپ مي گويد درصدد تغيير حكومت 
در ايران نيس��تيم، پمپئو مي خواهد در همايش گروه ه��اي برانداز و 
تروريست از جمله: تجزيه طلبان عرب، منافقين، تجزيه طلبان بلوچ و 
كرد و چريك هاي فدايي خلق شركت و درباره »اتحاد براي آينده ايران 

سخنراني كند!«
........................................................................................................................

    مجلس در رأس امور مردم است، نه امور دولت
يكي از فعالان فضاي مجازي در توئيتر در صفحه شخصي خود به جمله 

مجلس در رأس امور است واكنش نشان داد و نوشت: 
مجلس��ي ها يك حرف ياد گرفتند تا ميگي مجلس ف��لان كار رو كرد، 

ميگن امام خميني فرمودند مجلس در رأس امور است.
بله در رأس امور مردم نه امور دولت!

عضو هيئت رئيسه مجلس:
 تئوري پردازان سازش

 دنبال احياي جسد مرده آن هستند
تئوري پـردازان سـازش به دنبال 
منافــع ملــت و جمهـوري 
اسـامـي نيسـتنـد بلكـه به 
دنبــال احيـاي جسـد مـرده 
ســازش و مـذاكره هسـتند. 
سيداميرحس��ين قاض��ي زاده 
هاش��مي عضو هيئت رئيس��ه 
مجلس ش��وراي اس��لامي در 
گفت وگو با مهر، ب��ا بيان اينكه 
خط سازش در كشور شكست سختي خورده است، گفت: پيروزي 
ايران در ماجراي نفتكش ها و شكس��ت انگلستان در اين منازعه 
و همچنين انهدام پهپ��اد امريكايي آخرين ميخ ه��ا را بر تابوت 

استراتژي سازش زد. 
وي اف���زود: با اتخ���اذ اس��ت�رات�ژي مق�اومت فع���ال در برابر 
استكب�ار و پيروزي اين است�رات�ژي بار ديگ�ر براي مل�ت اي�ران 
و ملت ه�اي منطق�ه ثابت ش��د ك��ه تئ�وري س���ازش، تئوري 

غ�رب گ�را و شك�ست خ�ورده است. 
عضو هيئت رئيسه مجلس تأكيد كرد: سازشكاران در مقاطع مختلف 
تاريخ جمهوري اس��لامي تلاش داش��تند ت��ا تحت عناوين��ی مانند 
گفت وگوي تمدن ها و... مذاكره با امريكا را در دس��تور كار قرار دهند 
تا بالاخره در قالب برجام با امريكا مذاكره كردند اما شكس��ت سختي 

را متحمل شدند. 
قاضي زاده هاش��مي گفت: حاميان تئوري سازش در حال برنامه ريزي 
براي اقداماتي جهت احياي جسد مذاكره و سازش هستند و به همين 
جهت از س��وي برخي عناصر آنها اظهاراتي مطرح شد مبني بر اينكه 
آماده مذاكره با هر كسي در راس��تاي تأمين منافع جمهوري اسلامي 
ايران هستيم. وي تصريح كرد: در واقع تئوري پردازان سازش به دنبال 
منافع ملت و جمهوري اسلامي نيستند بلكه به دنبال احياي جسدمرده 
سازش و مذاكره هس��تند. عضو هيئت رئيسه مجلس شوراي اسلامي 
گفت: با حض��ور دلاورمردان ايران در عرصه نفتكش انگليس��ي ضربه 

محكمي به سد پوشالي هيمنه استكبار زده شد.

   چهره ها
عضو كميسيون امنيت ملي مجلس:

تحريم ها ايران را زمينگير نكرده است
تحریم ها ایـران را زمينگير نكـرده و راه را براي توسـعه و 

پيشرفت هموار مي بينيم. 
ش��هروز برزگر كلش��اني، عضو كميس��يون امنيت ملي مجلس 
در گفت وگو با خانه ملت با اش��اره به ادعاي اخي��ر منوچين وزير 
خزانه داري امريكا مبني بر استيصال ايران از تحريم ها كه منجر به 
حمله نظامي به كشورهاي همسايه شده است، گفت: افكار عمومي 
بايد بررسي كند كه چه كسي و چه قدرتي از اين مناقشات و تنش ها 
بيشترين سود را مي برد. آيا ايران و آيا عربستان از تنش هاي منطقه 
غرب آسيا سود مي برند؟ پاسخ خير است بلكه كشورهايي خارج از 
منطقه نافع اين تخاصم ها هستند. وي در ادامه با بيان اينكه نتيجه 
بازي در زمين امريكا و شراكت و رفاقت با آنها چيزي جز افزايش 
تنش ها و حملات به عربستان نخواهد داشت، عنوان كرد: عربستان 
بايد نسبت به اين موضوع آگاه شود و بداند جمهوري اسلامي هيچ 

گاه حمله اي نسبت به كشورهاي همسايه و منطقه نخواهد داشت و 
حتي حمله به عربستان را تهديدي براي امنيت خود مي داند. 

برزگر كلشاني اضافه كرد: امريكا بازي راه انداخته و عربستان را 
به هر سمتي كه خود برنامه مي ريزد مي برد و براي ذخاير نفتي 
آنها نيز نقشه كشيده اس��ت پس عربستان بايد به جاي تكيه به 
امريكا تأمين امنيت خود را در س��ايه همكاري با همسايگان و 

كشورهاي منطقه قرار دهد. 
عضو كميسيون امنيت ملي و سياس��ت خارجي مجلس شوراي 
اسلامي در پايان درباره ادعاي منوچين پيرامون استيصال ايران 
از تحريم ها، خاطرنشان كرد: جمهوري اس��لامي با تمام توان با 
تحريم هاي امريكا برخورد مي كند و هنوز به اس��تيصال نرسيده 
است، البته شايد مشكلاتي براي كشور ايجاد شده باشد اما زمينگير 

نشده و راه را براي پيشرفت و توسعه باز مي بينيم.

رئيس كميسيون امنيت ملي مجلس:

وقتي نماينده هزينه رأي خود را نپردازد، نفاق ايجاد مي شود
رأي گيـري مخفـي اسـت و مشـخص نمي شـود كسـي 
رأي داده اسـت یـا خيـر! بنابرایـن مـردم بایـد رأي 
نماینـده را بداننـد تـا از نماینده هـاي خـود مطالبـه كنند. 
به گزارش فارس، حجت الاسلام مجتبي ذوالنوري در گفت وگويي 
راديويي اظهار داش��ت: نمايندگان مجلس هويتي بدون وكالت از 
ناحيه مردم ندارند. ما وكيل مردم هستيم و ملت ايران نيز ناظران ما 
هستند، لذا زماني كار ما مشروع است كه منافع موكلان خود را تأمين 
نماييم. وي با بيان اينكه مردم به عنوان موكل بايد بدانند منافع شان 
تأمين مي شود يا خير، تصريح كرد: ملت ايران بايد ناظر و مطلع بوده 

و قادر به نقد و نظر باشند، لذا كار مجلس بايد شفاف گردد. 
ذوالنوري با اشاره به روند تصويب طرح شفافيت گفت: نمايندگان 
اعلام كردند در مجلس سابقه نداشته دوفوريت بيش از يك فوريت 
رأي آورد و متأس��فانه فضاي مجلس در تصويب اين طرح بدين 

شكل بود. رئيس كميسيون امنيت ملي مجلس افزود: سامانه اي 
نيز بايد وجود داشته باشد تا مشخص كند نماينده كجاست و اگر 
در مجلس حاضر است، آيا در رأي گيري شركت مي كند يا خير! 
گاهي لايحه اي كه چندين سال مورد بررسي بوده، به خاطر يك 
رأي رد مي ش��ود. هم اينك رأي گيري مخفي اس��ت و مشخص 
نمي شود كسي رأي داده اس��ت يا خير! بنابراين مردم بايد رأي 

نماينده را بدانند تا از نماينده هاي خود مطالبه كنند. 
وي همچني��ن در خص��وص ملاحظات مطرح ش��ده از س��وي 
نماين��دگان مخال��ف طرح ش��فافيت گف��ت: اع��لام مي كنند 
حق التدريس��ي هاي آموزش و پرورش هر روز مطالباتي دارند و 
مي خواهند با نظر آنها رأي دهيم و در غير اين صورت بلندگوي 
تخريب مي شوند. يك نماينده بايد هزينه رأي خود را بپردازد ولي 

اگر نپردازد، نفاق ايجاد مي شود.

سـخنان آیت الله رئيسـي در اجاسيه مجلس 
خبرگان رهبري، بازتاب بسياري در رسانه هاي 
اینترنتي داشـته اسـت. سـخنان او پيرامون 
اخذ رشـوه هاي كان در قوه قضائيه روایتي از 
فساد است كه عزمي جزم براي ریشه كني نياز 
دارد و سيدابراهيم رئيسي نشـان داده چنين 
عزمي را دارد و انتظار و شـناخت مـردم هم از 
او چيزي غير این نيسـت. رئيسـي از ویاهاي 
4هزار متري كه به عنوان رشوه به مقام قضایي 
داده شـده و بازداشـت متهمان و ضبط اموال 
نامشروع پرده برداشـته است، همين نكته هم 
خود حائز اهميت اسـت كه وی صرفـاً به بيان 
فسـاد نمي پردازد بلكـه از برخـورد قضایي با 
متهمان هـم مي گویـد و همين نكته از فسـاد 
گفتن ها به عنوان رئيس قوه قضائيـه او را با از 
فساد گفتن هاي دیگر مقامات متفاوت مي كند. 
از سویي رئيسي نشان داد كه فساد را در هر جا 
كه باشد، نامشروع و موجب برخورد مي داند و 
نه آن طور كه برخي بـه او اتهام مي زنند، صرفاً 
دنبال پيگيري فساد دستگاه هاي دولتي باشد. 
او همچنين به نكته مهم تشویق گزارشگر فساد 
هم اشاره كرده كه »اگر كارمندي، رئيس خود 
را امر به معروف و نهي از منكر كرد، مسـتحق 
تشویق اسـت.«  كام دیگر رئيس قوه قضائيه 
كه مي تواند بـراي برخورد با فسـاد اقتصادي 
در جریان انتخابات اميد ایجاد كند، آن اسـت 
كه او بـه ایجاد سـتاد رسـيدگي بـه تخلفات 
انتخاباتي با همكاري شوراي نگهبان اشاره كرد. 

   دفاع قبيلگي و نبود شفافيت
از ریشه هاي فساد است

به گ��زارش مركز رس��انه ق��وه قضائي��ه، آيت الله 
سيدابراهيم رئيسي رئيس قوه قضائيه و نايب رئيس 
دوم مجلس خبرگان رهبري، در نشست نوبت دوم 
هفتمين اجلاسيه خبرگان در دور پنجم، در پاسخ 
به سؤالي درباره ريشه هاي ايجاد فساد، يكي از اين 
ريشه ها را نبود ش��فافيت دانست و در ادامه گفت: 
دفاع حزبي و قبيلگي از دوستان و همفكران، يكي 

ديگر از عوامل ايجاد فساد است. 
وي افزود: وقت��ي دوره مديريتي ي��ك عده تمام 
مي شود، مديران بعدي مي آيند و همه چيز را گردن 
مديران قبلي مي اندازن��د. در حالي كه اگر روابط، 

سالم باشد، نبايد شاهد چنين رفتارهايي باشيم. 

آيت الله رئيسي، بودجه بندي معيوب را يكي ديگر 
از زمينه هاي ايجاد فس��اد دانس��ت و در ادامه به 
نظام يارانه هاي پنهان اش��اره كرد و گفت: مسئله 
يارانه هاي پنهان اگر اصلاح نش��ود، فاصله فقير و 

غني روز به روز بيشتر مي شود. 
   همزمان با دست دادن رئيس جمهور 

ما و مكرون، فرانسه عليه ما بيانيه مي دهد
غفلت از جريان انق��لاب و انقلابي عمل نكردن، از 
عوامل ديگ��ري بود كه رئيس دس��تگاه قضا آن را 
از زمينه هاي ايجاد فساد دانست. آيت الله رئيسي، 
نگاه به دست خارجي ها براي حل مشكلات كشور را 
مورد انتقاد قرار داد و گفت: اگر نظام يارانه  و ماليات 
اصلاح شود، اگر نگوييم همه مشكلات، اما بخش 
قابل توجهي از نگراني هاي بودجه اي حل مي شود، 
فقط كافي است با نگاه انقلابي و با قدرت وارد شد. 

وي ادامه داد: در حالي كه رئيس جمهور ما در امريكا 
حضور دارد، سه كش��ور اروپايي عليه ايران بيانيه 
صادر مي كنند، يعني در حالي كه رئيس جمهور ما 
دارد با مكرون دست مي دهد، فرانسه به  همراه دو 
كشور ديگر عليه ما بيانيه صادر مي كنند. به اعتقاد 
آيت الله رئيس��ي، اروپايي ها با بيانيه خود، حرمت 

رئيس جمهور و ملت ايران را شكستند. 
رئيس دس��تگاه قضا ب��ا بيان اينكه هي��چ كدام از 
مشكلات كشور، حل ناشدني نيست، تأكيد كرد: 
هر چه جلوتر مي رويم، بيشتر معتقد مي شويم كه 

مشكلات، قابل حل است. 
    برخورد با متهمان رشوه  4هزار متري

در قوه قضائيه!
وي مبارزه قاطع با فساد را دس��تور كار اصلي قوه 
قضائيه برش��مرد و گفت: در مبارزه با فساد، هيچ 

خط قرمزي نداريم، در خود قوه قضائيه با مواردي 
مواجه و متوجه ش��ديم رش��وه هايي اخذ شده كه 
بهت آور است، از آپارتمان هاي 6۰۰متري گرفته 
تا ويلاهاي ۴هزارمتري در شمال كه در نوع خود 
كم نظير اس��ت، البته متهمان بازداش��ت و اموال 

نامشروع آنها ضبط شده است. 
در ادامه نشست، كليپي از اموال برگشت داده شده 

به بيت المال به نمايش گذاشته شد. 
   ضرورت شفافيت و واقعي شدن 

تعرفه هاي وكالت
رئيس دس��تگاه قضا در پاس��خ به س��ؤالي درباره 
مشكلات نظام وكالت گفت: اين نظام، ريشه در فقه 
و قانون ما دارد و در كشف حقيقت به قاضي كمك 
مي كند اما نياز به ساماندهي دارد. آيت الله رئيسي، 
شفافيت و واقعي شدن تعرفه هاي وكالت را امري 

ضروري دانست و گفت: مردم بايد بدانند كه چقدر 
بايد به يك وكيل بپردازند . 

   گزارشگر فساد باید تشویق شود،
نه مؤاخذه

ايجاد بستر براي گزارشگري فساد، يكي از برنامه هايي 
بود كه رئيس دستگاه قضا، آن را ضروري دانست و 
گفت: هر كاري كه به مردم واگذار شد، درست شد. 
وي با بيان اينكه گزارشگر فساد بايد تشويق شود، 
تصريح كرد: اگ��ر كارمندي، رئيس خ��ود را امر به 
معروف و نهي از منكر كرد، نبايد مؤاخذه شود بلكه 
مستحق تشويق است. آيت الله رئيسي، توسعه نظام 
جامع فناوري اطلاعات و ايجاد س��امانه هايي را كه 
مانع انجام فساد شود، يكي ديگر از اقدامات دستگاه 
قضا خواند و در ادامه گفت: حمايت از توليدكننده ها 
يكي ديگر از برنامه هاي ضروري است و ما در سازمان 
بازرسي، دفتري را براي حمايت از توليدكننده ها و 

رسيدگي به مشكلات آنها ايجاد كرده ايم. 
   در بحث حجاب دستگاه هاي دولتي

باید پيشقدم شوند
رئيس دس��تگاه قضا با اش��اره به دغدغه خبرگان 
رهبري نسبت به وضعيت حجاب در جامعه گفت: 
در جلسه شوراي  عالي انقلاب فرهنگي هم اين را 
گفتم كه اگر دس��تگاه هاي دولتي تصميم بگيرند 
وضعيت حجاب، سامان گيرد، حتماً شاهد تغييرات 
محسوس��ي خواهيم بود، چراكه در بحث رعايت 
عفاف و حجاب مراكز دولتي بايد پيشقدم باشند، 

بنابراين نيازي هم به بگير و ببند نيست. 
   افراد فاسد نباید بتوانند 

در دستگاه ها لانه كنند
وي ايجاد مجتمع مبارزه با مفاس��د اقتصادي در 
تهران و شهرستان ها را يكي از اقدامات دوره جديد 
قوه قضائيه دانست. آيت الله رئيسي، به ايجاد ستاد 
رسيدگي به تخلفات انتخاباتي با همكاري شوراي 
نگهبان اشاره كرد و گفت: اجازه نمي دهيم عده اي 
در فصل انتخابات، تخلفاتي را مرتكب شوند و بعد 

هم انتخابات برگزار شود و كسي رسيدگي نكند. 
رئيس قوه قضائيه در جمع بندي بحث خود گفت: 
همه نهادهاي مطلع مي گويند فضايي كه در كشور 
در حال شكل گيري اس��ت، فضايي است كه افراد 
فاس��د، احس��اس امنيت نمي كنند و ما همين را 
مي خواهيم. اين فضا بايد تشديد شود تا افراد فاسد 

نتوانند در دستگاه ها، لانه كنند.

رئيسي: با رشوه ویلای 4هزار متری به قاضی مواجهيم
متهمان دریافت آپارتمان های 600متری و ویاهای 4هزار متری در شمال بازداشت شدند و اموال آنها ضبط شده است

خبرگزاري تسنيم

   گزارش

ما وقتي مي زنيم شـجاعانه آن را     چهره
مي گویيم. مگر پهپاد  )امریكایی( 
را نگفتيم؟! مفتخریم به اینكه آنقدر قدرتمندیم كه دشـمن هر 
گونـه كار پيچيـده اي را از سـوي مـا تصـور مي كنـد. 
به گزارش فارس، سرلش��كر حسين س��لامي فرمانده كل سپاه 
پاسداران انقلاب اس��لامي در آيين رونمايي از ۹۰اثر اسنادي و 
پژوهشي دفاع مقدس كه ظهر چهارشنبه در باغ موزه دفاع مقدس 
برگزار شد با تسليت ايام شهادت امام سجاد زين العابدين)ع( اظهار 
داشت: در جمع مرداني هس��تيم كه عزت امروزين و كرامت اين 
ملت و استقلال و امنيت پايدار آن مديون نبرد عاشورايي آنهاست. 

اين مردان روزي تاريخ را ساختند و امروز آن را مي نگارند. 
وي افزود: دف��اع ما امروز با همان صفت مقدس بودن، ۴۰س��اله 
شد و هشت س��ال تنها بخش��ي از دفاع ۴۰ساله ماس��ت. امروز 

اعتبار قدرت ما در ذهن ستمكاران 
به عنوان يك حقيق��ت ظهور پيدا 

كرده است. 
فرمانده كل سپاه با تأكيد بر اينكه 
اين موفقيت به بركت موهبتي الهي 
به نام ولي فقيه و رهبري اس��ت كه 
هدايتگر اين حماس��ه هاي جاودان 
تاريخ ايران و اسلام بوده است، عنوان كرد: ۴۰سال است در حال 
جنگ هستيم. ما امروز يك قدرت غيرقابل تصور براي دشمنان 

هستيم چراكه آنچه از ما مي دانند تنها بخش كوچكي از آن است. 
اين قدرت انبساط يافته است و ساختارهاي قدرتش آنچنان عظيم 
شده كه دشمن نمي تواند در محاسبات خود آن را ناديده بگيرد. 
سرلش��كر س��لامي با بيان اينكه اين قدرت به گونه اي است كه 
وقتي گروهي مثل انصارالله عمل مي كند، دشمن آن را از جانب 
ما مي داند، تصريح كرد: انصارالله يك سرش��اخه جهش يافته اي 
از انقلاب اس��ت. آنها امروز منبعي انباش��ته از قدرت هستند كه 
اگر آزاد ش��ود، تمام ميدان جنگ را تغيير مي دهد و اين واقعيت 
را دش��من مي داند. فرمانده كل س��پاه با تأكيد ب��ر اينكه به مرز 

نترسيدن از دش��من رس��يده ايم، عنوان كرد: ما وقتي مي زنيم 
شجاعانه آن را مي گوييم. مگر پهپاد را نگفتيم؟! امروز مخاطرات 
وسيع تر از مرزهاي ما گسترش يافته است. دشمنان ديگر با ديد 
گذشته به قدرت هاي جهان اسلام نگاه نكنند، صحنه تغيير كرده 
است. مفتخريم به اينكه آنقدر قدرتمنديم كه دشمن هرگونه كار 

پيچيده اي را از سوي ما تصور مي كند. 
فرمانده كل سپاه خطاب به دشمنان نيز تأكيد كرد: كاري نكنيد 
اين انرژي انباشته آزاد شود، درست محاسبه كنيد و احساساتي 
تصميم نگيريد، مثل اقدام احساسي سران سه كشور اروپايي و آن 
بيانيه دروغين. آنها مي خواهند با استفاده از فضاي اين روزهاي 
سازمان ملل جنگی رواني عليه ما راه بيندازند. قدرت توليد خطر 
ما بسيار فراوان اس��ت اما ما خويشتندار هس��تيم، بناي آشوب 

نداريم اما پاسخ آشوبگران را مي دهيم.

همـه اركان نظام اسـامي بـر ارتقای تـوان دفاعـي و به 
خصـوص افزایش قدرت موشـكي ایـران اجمـاع دارند. 
به گزارش روابط عموم��ي وزارت دفاع، امير س��رتيپ 
امير حاتمي وزير دفاع و پش��تيباني نيروهاي مس��لح با 
گراميداش��ت هفته دفاع مقدس و تجليل از مقام شامخ 
شهدا به ويژه سه وزير شهيد و هزار شهيد صنعت دفاعي 
در تشريح وضعيت ايران به لحاظ نظامي در آغاز جنگ 
تحميلي هشت ساله گفت: در بدو پيروزي انقلاب و حتي 
كمي قبل تر از آن مستشاران خارجي با تغيير قراردادها 
و مبالغ در معاهدات خود نقض پيمان كردند و تحريم ها 
از همان ابتدا عليه ملت ايران اعمال ش��د، در واقع ما از 
يك طرف با ادوات نظامي محدود و غيربومي و از طرف 
ديگر با مشكل نداشتن قطعه، تعمير و نگهداري مواجه 

بوديم. 
وزير دفاع در همين زمينه افزود: بر اساس اتفاقات جنگ و 
محدوديت در كميت تسليحات نظامي، جرقه خودكفايي 
در عرصه نظامي و ب��ه ويژه عرصه هاي هوايي زده ش��د 
چراكه هر چه ب��ه انتهاي جنگ نزديك مي ش��ديم، نياز 

به خودكفايي و خوداتكايي را با عمق بيش��تري احساس 
مي كرديم. 

وزير دفاع با بيان خاطراتي از دوران دفاع مقدس با اش��اره به 

اقلام تحريمي معروف از جمله »سيم خاردار« اظهار داشت: در 
حوزه پدافندي بسيار محدود بوديم تا جايي كه اقلامي نظير 
س��يم خاردار هم به ما نمي دادند كه خود اين موضوع مبنايي 
براي تشكيل جهاد خودكفايي به دستور مقام معظم رهبري 

در دهه 6۰ بود. 
امير سرتيپ حاتمي با بيان اينكه بر اساس معادلات جنگ 
و اس��تفاده دش��من از موش��ك هاي دوربرد، ني��از فوري و 
اس��تراتژيك ما در حوزه موشكي بس��يار احساس مي شد، 
خاطر نشان ساخت: در همان زمان ما به اين نتيجه رسيديم 
كه مؤلفه هاي دفاعي خود را بايد به طور هماهنگ توس��عه 
دهيم تا بتوانيم به يك بازدارندگي مؤثر و پيش��رفته دست 
يابيم، بنابراين در حوزه رزم زميني، دريايي، هوايي و راداري 
به فناوري هاي ارزش��مندي دس��ت يافتيم و توانس��تيم از 

۳۰خانواده محصول نظامي غيربومي و كارخانه اي در دوران 
دفاع مقدس به 771محصول دفاعي پيشرفته مبتني بر نياز 

نيروهاي مسلح برسيم. 
وزير دفاع با بيان جايگاه قدرت دفاعي ايران در مقايسه با ساير 
كشورها گفت: امروز ايران نقش تعيين كننده ای در معادلات 
منطقه دارد كه نمونه آن نقش آفريني در عراق، سوريه، لبنان 
و... اس��ت و دش��منان با همه خباثتي كه تاكنون داش��ته اند 
نتوانسته اند كشور ما را ناامن كنند و اين ناشي از اقتدار بازدارنده 

جمهوري اسلامي است. 
امير سرتيپ حاتمي در خصوص كاهش توان قدرت موشكي 
ايران و ادامه مذاكرات و برداشته شدن تحريم ها گفت: معامله بر 
سر قدرت موشكي ايران با نظام استكباري مانند برداشتن سقف 
و ديوارها و حريم هاي يك خانه است و تكيه دشمن بر محدود 
كردن توان موش��كي به زبان صريح تر يعن��ي محدود كردن 
»مقاومت مردم ايران« در براب��ر زياده خواهي ها، جاه طلبي ها 
و ظلم بيش��تر و بحمدالله همه اركان نظام اسلامي بر اهميت 
ارتقای توان دفاعي و به خصوص افزايش قدرت موشكي ايران 

اجماع دارند.

وزیر دفاع: 

افزايش توان موشكي مورد اجماع ملي است

دفاعی

فرمانده كل سپاه:

ما وقتي مي زنيم شجاعانه آن را مي گوييم


